

Aggregate Holdings S.A., Luxembourg

ISIN DE000A184P98

Disclosure of inside information pursuant to Art. 17 EU Market Abuse Regulation (MAR)

Aggregate Holdings S.A. enters into agreement with ADO Properties S.A. with regard to its shares in Consus Real Estate AG

Luxembourg, 15 December 2019 – In the context of the envisaged voluntary takeover offer of ADO Properties S.A. ("**ADO Properties**") to the shareholders of ADLER Real Estate AG ("**Adler**"), the business combination agreement entered into between ADO Properties and Adler and the strategic cooperation agreement between ADO Properties and CONSUS Real Estate AG ("**Consus**"), Aggregate Holdings S.A. ("**Aggregate**") and ADO Properties entered into an option agreement pursuant to which ADO Properties has a call option to acquire shares in Consus currently equaling 50.97% of the share capital of Consus against the granting of shares in ADO Properties. Further, ADO Properties shall undertake to conduct a voluntary tender offer in the form of an exchange offer to acquire the remaining Consus shares if it exercised its call option.

The consideration for one share in Consus shall, in each case, be 0.2390 newly issued shares in ADO Properties, provided that this ratio will be adjusted to any dividends and equity raise done by ADO Properties or Consus, as relevant.

Under the same agreement, Aggregate has an option to put its Consus shares to ADO Properties upon the occurrence of a change of control on the level of ADO Properties. Upon the exercise of the put option, ADO Properties would have to acquire Aggregate's Consus shares for a consideration per Consus share of, at ADO Properties option, EUR 8.35 in cash or 0.2390 newly issued shares in ADO Properties, provided that this ratio will be adjusted to any dividends and equity raise done by ADO Properties or Consus, as relevant.

Aggregate Holdings S.A., Luxembourg

The Management

Aggregate Holdings S.A., Luxemburg

ISIN DE000A184P98

Veröffentlichung einer Insiderinformation gemäß Artikel 17 der Marktmissbrauchsverordnung

Aggregate Holdings S.A. schließt Vereinbarung mit ADO Properties S.A. in Bezug auf ihre Anteile in der Consus Real Estate AG

Luxemburg, 15. Dezember 2019 – Im Zusammenhang mit dem geplanten freiwilligen Übernahmeangebot von ADO Properties S.A. ("**ADO Properties**") an die Aktionäre der ADLER Real Estate AG („**Adler**“), dem Abschluss eines Business Combination Agreements zwischen ADO Properties und Adler sowie dem Abschluss eines Strategic Cooperation Agreements zwischen ADO Properties und CONSUS Real Estate AG („**Consus**“) haben ADO Properties und Aggregate Holdings S.A. („**Aggregate**“) eine Optionsvereinbarung geschlossen, nach der ADO Properties Consus Aktien, die derzeit 50,97% von Consus Gesamtaktienkapitals ausmachen, gegen Aktien an der ADO Properties erwerben kann. ADO Properties verpflichtet sich unter dem Optionsvertrag zudem, ein freiwilliges Übernahmeangebot zum Erwerb der verbleibenden Consus Aktien zu machen, sofern ADO Properties die vorbenannte Call Option ausgeübt hat.

Die Gegenleistung pro Consus Aktie besteht dabei jeweils aus 0,2390 ADO Properties Aktien, wobei das letztgenannte Umtauschverhältnis im Falle von Dividenden und Eigenkapitalaufnahme durch ADO Properties oder Consus anzupassen ist.

Unter demselben Vertrag erhält Aggregate ein auf den Eintritt eines Kontrollwechsels bei ADO Properties bedingtes Andienungsrecht in Bezug auf ihre Consus Aktien. Bei Ausübung dieses Andienungsrechts ist ADO Properties verpflichtet, die von Aggregate gehaltenen Consus Aktien zu erwerben. Die Gegenleistung pro Consus Aktie besteht dabei nach Wahl von ADO Properties aus einer Barzahlung in Höhe von EUR 8,35 oder der Hingabe von 0,2390 ADO Properties Aktien, wobei das letztgenannte Umtauschverhältnis im Falle von Dividenden und Eigenkapitalaufnahme durch ADO Properties oder Consus anzupassen ist.

Aggregate Holdings S.A., Luxemburg

Die Geschäftsführung